
 

1 
 

Protokół Nr XII/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 28 stycznia 2025 r. 

w godzinach: 1543 – 1602 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Małgorzata Bartkowicz 

2. Anna Dobrzyńska 

3. Mariusz Goluch 

4. Renata Kapusta 

5. Sylwia Oleszek 

6. Ireneusz Pożak 

7. Teresa Psuj 

8. Sławomir Sugier 

9. Ireneusz Szczuchniak 

10. Joanna Świniarska 

11. Róża Wojtkowiak-Grodek 

12. Aleksander Woliński 

13. Łukasz Żmuda 

Nieobecni: 

1. Artur Szysiak 

2. Lidia Świniarska 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Jarosław Budka; 

Zastępca Wójta Gminy Lubartów – Pan Krzysztof Dudziński;  

Sekretarz Gminy Lubartów – Pani Justyna Rycuniak; 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska; 

 

Listy obecności w załączeniu. 

 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram XII Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 28 stycznia 2025 r. o godz. 15:15. Jest to sesja w trybie 

nadzwyczajnym. Przypominam, że sesja jest transmitowana, a administratorem 

danych jest Gmina Lubartów. Pełna treść klauzuli informacyjnej została wywieszona 
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na tablicy ogłoszeń przed salą konferencyjną, a także na stronie internetowej Gminy 

Lubartów.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch powitał zaproszonych i przybyłych 

gości. 

PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 13. Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otrzymaliście Państwo 

zawiadomienia z proponowanym porządkiem obrad. Zawiadomienia wyświetlają się 

również na tabletach. Czy ktoś z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę 

uwag. Przejdziemy do zatwierdzenia porządku obrad przez głosowanie za pomocą 

urządzeń do głosowania przy jednoczesnym podniesieniu ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem porządku obrad, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych i wszyscy byli za. Stwierdzam, że porządek 

obrad dzisiejszej sesji został zatwierdzony. 

PUNKT 4.  

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

PUNKT 5. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Punkt 4. oraz Punkt 5. omówi 

nam Pani Skarbnik Anna Jankowska. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, dwie 

uchwały dotyczące budżetu Gminy na rok 2025. Pierwszą uchwałą, jaką omówię, jest 



 

3 
 

uchwała budżetowa. Proponowane zmiany przez Wójta Gminy Lubartów w tym 

dokumencie przedstawiają się następująco: jeżeli chodzi o dochody budżetu Gminy  

i Załącznik nr 1 – tutaj kilka zmian dotyczących zadań własnych i zleconych. Jeżeli 

chodzi o zadania zlecone, tu jedna pozycja związana z Funduszem Pomocy na 

podstawie planu finansowego Wojewody Lubelskiego w zakresie pomocy 

obywatelom Ukrainy na dwa zadania – nadania numeru PESEL – kwota 71,31 zł i to 

zadania zlecone. Jeśli chodzi o zadania własne – Dział Rodzina i środki z Funduszu 

Pomocy przeznaczone na wypłatę świadczeń – 600 zł. Jeżeli chodzi o inne zmiany  

w zakresie zadań własnych, to na wniosek dyrektorów szkół zwiększenie wpływu  

z pobieranych opłat – kwota 300 zł oraz zwiększenie planu dochodów związanych ze 

środkami z Unii Europejskiej, przekazywanych przez Urząd Marszałkowski oraz 

środków krajowych przekazywanych przez Ministerstwo Finansów, dotyczące 

realizacji projektów i niezrealizowanego planu, jeżeli chodzi o dochody za rok 2024 – 

staje się planem roku 2025. Łącznie dochody zwiększa się o kwotę 296 736,09 zł.  

 Jeżeli chodzi o stronę wydatkową projektu zmian w budżecie – tutaj kilka 

zmian i pierwsza z nich dotyczy Załącznika nr 4, w którym mamy określony Plan 

wydatków na zdania inwestycyjne realizowane w 2025 r. Tutaj jedna zmiana 

związana z Budową boiska szkolnego przy SP w Łucce-Kolonii oraz przy SP  

w Brzezinach. To zadanie jest współfinansowane z Funduszu Inwestycji 

Strategicznych Polski Ład w związku z niewykonaniem wydatku udziału własnego  

i niewystąpieniem wykonawcy o zaliczkę i w efekcie niewystawieniem faktury  

w kwocie 220 000 zł, stąd też, aby mieć zabezpieczoną w budżecie całą podpisaną 

umowę, zwiększono to zadanie o kwotę 220 000 zł. Po zmianie planowana wartość 

tych środków to 2 071 618,69 zł.  

 Jeżeli chodzi o Załącznik nr 5 do tej uchwały, tutaj dwie zmiany – omawiane 

przeze mnie szczegółowo na Komisji Budżetowej, w związku z niewykonaniem 

środków związanych z niezrealizowaniem z różnych przyczyn, sfery zakupowej, jeżeli 

chodzi o realizację dwóch projektów, tak, aby jednostka obsługująca – SZASz mogła 

wykonać wydatki konieczne do poniesienia już w styczniu. W przypadku projektu 

„Szkoła lepszych szans” zwiększamy wydatki bieżące o kwotę 549 920,88 zł, gdzie 

529 48572 zł to środki UE, natomiast środki krajowe – 20 435,16 zł. Jeśli chodzi  

o zwiększenie wydatków majątkowych – jest to kwota 365 189,39 zł, gdzie środki UE 

stanowią 322 733,69 zł, natomiast środki krajowe i środki jst – 42 45570 zł. To samo 

dotyczy drugiego projektu – „Szkolnej Akademii Języka Angielskiego, gdzie 

zwiększenie planu wydatków o niezrealizowany plan za rok 2024 wynosi 18 751,01 

zł, z czego 18 009,62 zł pochodzą ze środków UE, natomiast środki krajowe 

stanowią 741,43 zł.  

 Załącznik nr 6 to Plan dochodów rachunku dochodów jednostek budżetowych 

oraz wydatków nimi finansowanych w 2025 r. – tu chodzi o stołówki szkolne i tu 

zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 5 000 zł.  

 W Załączniku nr 3 mamy Przychody i rozchody budżetu Gminy w 2025 r. – 

przychody jst wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 

ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego  
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z udziałem tych środków – tu zwiększenie o kwotę 608 104,54 zł oraz Wolne środki  

w kwocie 250 000 zł.  

 Wydatki budżetu Gminy Lubartów zwiększa się o kwotę 1 154 840,63 zł, 

natomiast kwota planowanego deficytu wynosi 2 465 498,13 zł.  

 Jeśli chodzi o uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej – są tam 

uwzględnione projekty oświatowe, o których wspomniałam i dostosowanie kwot  

i wskaźników w poszczególnych latach realizacji inwestycji związanej z budową boisk 

przy SP w Łucce-Kolonii oraz przy SP w Brzezinach. Ponadto Załącznik nr 2 – 

Wykaz przedsięwzięć został zaktualizowany pod kątem projektów: „Szkoła Lepszych 

Szans” oraz „Szkolna Akademia Języka Angielskiego”. W takim kształcie proszę  

o podjęcie tych dwóch uchwał. Jeśli są pytania, to poproszę.                   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję dotyczącą tych dwóch omawianych punktów. Czy są pytania? 

Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. Oba projekty uchwał były omawiane na 

Komisji Budżetowej dzisiaj przed sesją. Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej 

o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej oraz w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa na posiedzeniu w dniu dzisiejszym i omówieniu przez Panią Skarbnik obu 

projektów uchwał, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej oraz projekt zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. Dziękuję.       

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13, 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W głosowaniu udział wzięło 

13. Radnych i wszyscy Radni byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13. 

głosami za.  

Uchwała Nr XII/61/25 Rady Gminy Lubartów z dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z raportem z głosowania w załączeniu 

do protokołu.  
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Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2025, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 13. Radnych 

 za – 13. 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W głosowaniu udział wzięło 

13. Radnych i wszyscy Radni byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 13. 

głosami za. Przechodzimy do Punktu 6. 

Uchwała Nr XII/62/25 Rady Gminy Lubartów z dnia 28 stycznia 2025 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z raportem z głosowania w załączeniu 

do protokołu. 

PUNKT 6. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Wobec wyczerpania  

porządku obrad dzisiejszej sesji, zamykam XII Sesję Rady Gminy Lubartów.  

Dziękuję Państwu za obecność.   

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

 


